
   

Referat til bestyrelsesmøde Cimbria Parken 
 d. 7-11-22. kl. 9.30 

1. Godkendelse af referat fra sidst.

       Godkendt.


2. Formanden orienterer.

      Tilsyneladende er der tilfredshed med nyt

       rengøringselskab.

       Forslag til  punkter til afdelingsmøde.

       Regionsmøde hvor formand og næstformand

       Deltager blev udsat pga. valg.

       Mødet er  d. 14-12-22.


3. Julebelysning

       Der er regnet på, at  prisen vil være ca. kr 62, for 30 

       dages fælles julebelysning.

       Vi vælger at tænde det.

       Vi ønsker et større juletræ på fællesareal. 

    

4. Plankeværk ved molokkerne ved 11 skal væk

      Vi tilbyder de 2 yderste lejligheder stuetagen i nr. 11 at  

      købe disse.

      Derved får de  en bedre afskærmning af deres terrasser

  

        




   

  

5. Fliser ved de molokker der skal flyttes.

      Vi vil gerne have græs i det stykke jord ved nr 11hvor 

      molokkerne fjernes 

      

6. Beboer klage vedr. uvedkommende kørsel/ parkering på 

p-plads ved nr. 11 og 13.

      Vi kontakter dagplejen for enden af p-pladsen, for at 

      bede hende appellere til dem der kommer hos hende 

     om at køre mere hensynsfuldt.

     Desuden kontaktes det firma der har en varebil stående

     for at få den væk .

      

7. Brug af opslagstavler i opgangene.

      Vi minder om at opslagstavlerne i opgangene er til 

      Info. / køb og salg  alle beboerne imellem.

      

8. Indretning af fælles værksted.

      Der er ønske om værkstedet kan gøres mere 

      brugervenlig. 

      Hvis man har værktøj man vi donere, og ideer til 

      hvordan det kan indrettes og bruges kan man 

      kontakte Hervert. Tlf. 29601174.


9. Aktiviteter i fælleslokaler.

      Der arbejdes på at der oprettes hold for stolegymnastik

      Det vil ske i løbet af kort tid og vil afholdes onsdag 

      Eftermiddag.




   

      


10. Regnskab / budget. Ved. Michael Herold Domea syd.

      Regnskab og budget gennemgået.

      Der er fint plads til ønsker for 23/24, disse bliver 

      fremlagt på beboermødet.

      Afdelingen har generelt en sund økonomi, 

      regnskabet udviser et lille overskud.

      Bestyrelsens budgettet for 23 / 24 hænger fint sammen,     

      uden huslejestigninger

      

11. EVT.

      Vi opfordre til at huske at sætte handicapskilt i bilen, når        

      Der parkeres på handicapplads.


12. Næste møde d. 6-12-22 kl.10


